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ZADEVA: Pobuda svetnika g. Tomaža Kokota, ki je bila poslana po elektronski pošti, dne 
23. 6. 2021 in 1. 7. 2021 
 

Pobuda:  

Občinski svetnik g. Tomaž Kokot je v elektronskem sporočilu z dne 23. 6. 2021 predlagal, da 
bi se omogočila možnost t.i. »hibridnih« sej občinskega sveta. Pomeni, da seja poteka fizično 
v prostoru, kdor pa želi, pa je na seji prisoten preko spletne povezave.  

V elektronskem sporočilu z dne 1. 7. 2021 je še zapisal: »Ne glede na konec ali morebitni nov 
prihod epidemije, dovolimo sodobni tehnologiji, da nam olajša vsakdanje delo. V informacijo: 
seje nadzornih svetov in seje uprav največjih gospodarskih družb v Sloveniji potekajo po 
hibridnem modelu zato menim, da bi tudi seje občinskega sveta lahko. Prosim strokovne 
službe občine Poljčane, da pripravijo predlog spremembe poslovnika, ki bo omogočal 
hibridno izvedbo sej občinskega sveta in to točko umestijo na naslednjo sejo OS.«  

 

Odgovor: 

Na pobudo svetnika g. Tomaža Kokota sem odgovorila s povratnim elektronskim sporočilom 
dne 24. 6. 2021. Žal zaradi napake pri pisanju sporočila, med naslovniki ni bilo pobudnika g. 
Tomaža Kokota, ki je sicer sporočilo vseeno prejel, za kar se iskreno opravičujem! 

V povratnem elektronskem sporočilu je bilo odgovorjeno sledeče: 

»V skladu z določili Poslovnika Občinskega sveta Občine Poljčane (Uradno glasilo 
slovenskih občin, 21/2021), ki v 6. členu določa, da svet dela na rednih, izrednih, dopisnih, 
slavnostnih sejah in sejah na daljavo, izvedba "hibridne" seje ni mogoča. Prav tako, po koncu 
epidemije, niso več izpolnjeni pogoji za izvedbo seje na daljavo.« 

Na podlagi elektronskega sporočila in nove pobude, ki smo jo prejeli dne 1. 7. 2021 smo 
zadevo preverili pri pristojnem ministrstvu. S strani Ministrstva za javno upravo smo prejeli 
sledeč odgovor: 

»v naslovni zadevi ste na ministrstvo naslovili vprašanje glede sklicevanja sej občinskega 
sveta na daljavo1, po izteku epidemije. Ker smo na ministrstvu, vezano na to vprašanje že 
podali pojasnilo vsem občinam (v prilogi), da po izteku epidemije za sklicevanje sej na 

                                                           
1 Op. vprašanje se je nanašalo na sklicevanje t.i. »hibridnih« sej. 



daljavo ni podane pravne podlage, kar velja enako tudi za hibridne seje menimo, da nam 
dodatnega mnenja o tej vsebini ni potrebno izdajati.« Obvestilo občinam prilagamo 
dokumentu. 

V zvezi s sklicevanjem sej bodisi »na daljavo« ali celo »na daljavo v kombinaciji s fizično 
prisotnostjo«, za kar pobuda je v današnjem času vsekakor upravičena, občina kot institucija 
ni povsem avtonomna. Upoštevati moramo zakonodajo oziroma pravila, ki veljajo za 
sklicevanje sej, pri čemer se zgledujemo pravilih, ki veljajo za sklicevanje sej v državnem 
zboru Republike Slovenije in ne po pravilih, ki veljajo za gospodarske družbe. Res je, da 
lahko s poslovnikom urejamo poslovanje občinskega sveta, vendar tudi spreminjanje in 
dopolnjevanje določil poslovnika, ne sme biti v neskladju z zakonodajo.  

 

Pripravila: 

Renata Golob, univ. dipl. prav. 

 

 



 
 
 
 

  

 

 


